

التاريخ: 2026/03/25

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر الخدمات المالية ش.م.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

الرقم	اسم المترشح	المؤهلات الأكاديمية والخبرة العملية
1	عمر احمد عبدالله محفوظ الشيخ	الفاضل / عمر بن أحمد بن عبدالله محفوظ الشيخ. يحمل الفاضل عمر بن أحمد بن عبدالله الشيخ شهادة درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة كولورادور الجنوبية في الولايات المتحدة الأمريكية كما أنه حاصل على شهادة بكالوريوس العلوم في إدارة الأعمال من نفس الجامعة. وشغل الفاضل / عمر منصب المدير المالي لشركة الشنفري وشركاه منذ العام 2001 إلى عام 2013 ، كما يشغل حالياً منصب نائب الرئيس التنفيذي لشركة ظفار للتأمين ش م ع ع ، وعضو مجلس إدارة شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع ، وعضو مجلس إدارة الجمعية العمومية للتأمين وعضو مجلس إدارة شركة ظفار للغاز وعضو مجلس إدارة الشركة العمومية الخليجية للغذية.
2	RAMEZ EL-AMOUDI	الفاضل رامت العامودي الفاضل / رامت العامودي حاصل على شهادة البكالوريوس تجارة مالية وهو محتل مالي معتمد وموئل ومحلل معتمد للاستثمارات البديلة CAIA وحاصل على لقب مدير المخاطر المهنية PRM، يتمتع بخبرة تزيد عن 22 عاماً في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي ولديه خبرات في الاستشارات المالية وتمويل الشركات وإدارة الاستثمار وإدارة الأصول وإدارة المخاطر وعمليات الدمج والاستحواذ. عمل في العديد من المجالات التي تنطوي على رعاية وتطوير الأعمال التجارية والاستحواذ عليها والانسحاب منها. عمل في مجالس إدارة العديد من الشركات كرئيس / نائب رئيس / مدير في مختلف الصناعات بما في ذلك قطاعات العقارات والبناء والرعاية الصحية والاستثمار
3	عبدالله احمد بخيت الشنفري	الشيخ / عبدالله بن أحمد بن بخيت الشنفري حاصل على دبلوم عام من المملكة المتحدة عام 1979 ودبلوم محاسبة عام 1981 ، تقلد عدة مناصب في وزارة النفط والمعادن في الفترة 1973 إلى 1985 وشغل منصب نائب المراقب المالي بمصفاة نفط عمان في الفترة من 1985 إلى 1991. وهو رئيس مجلس الإدارة في شركة الحافة الأهلية وعضو مجلس الإدارة في جامعة ظفار وعضو مجلس الإدارة و مسؤول عمليات صلالة في مجموعة شركات الشنفري و كذلك عضو لجنة الشؤون البلدية لولاية صلالة .
4	عمر احمد سعيد الغريبي	عمر بن أحمد بن سعيد الغريبي يتمتع بخبرة تمتد لأكثر من 37 عاماً في شؤون البلاط السلطاني ، تقلد خلالها مناصب قيادية متدرجة وصولاً إلى مدير دائرة الشؤون الإدارية والمالية، مع خبرة راسخة في الإدارة المالية والتشغيلية والحوكمة، وسجل مهني في تعزيز الرقابة الداخلية ورفع كفاءة الأداء المؤسسي ، ويسهم بخبرته في دعم اتخاذ القرار الاستراتيجي وإدارة المخاطر وتحقيق الاستدامة المؤسسية.

5	صلاح عبدالله سلطان الشامسي	صلاح بن عبدالله بن سلطان الشامسي يمتلك الفاضل صلاح الشامسي خبرة تزيد عن 28 عامًا في القيادة والإدارة الاستراتيجية، مع سجل مهني حافل في تحقيق التحول المؤسسي والتميز التشغيلي. وهو حاصل على ماجستير إدارة الأعمال من المملكة المتحدة و بكالوريوس في التسويق من الولايات المتحدة. يشغل حاليًا منصب رئيس قطاع التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر في شركة المهال لتسويق المنتجات النفطية، حيث يقود فرقًا متعددة التخصصات ويشرف على التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر وتطوير شبكة محطات الوقود. تشمل خبرته قيادة المشاريع الكبرى، إعداد دراسات الجدوى الاقتصادية والاستثمارية، إعادة هيكلة الأطر المؤسسية، تطوير حلول أعمال مبتكرة، وصياغة الاستراتيجيات المؤسسية ومتابعة تنفيذها. المؤهلات العلمية ماجستير إدارة الأعمال (MBA)، جامعة هال، المملكة المتحدة بكالوريوس إدارة الأعمال (تسويق)، جامعة أركنساس في ليتل روك، الولايات المتحدة الأمريكية
6	نوح عبد الحميد الزدجالي	الفاضل / نوح بن عبد الحميد بن عيسى الزدجالي متخصص في التطوير المؤسسي، يتمتع بخبرة راسخة في التصميم التنظيمي، والحوكمة المؤسسية، وإدارة المشاريع، وتطوير السياسات والإجراءات، وإدارة الجودة. يشغل حاليًا منصب مستشار / الخدمات الإدارية لدى شركة تكاتف عُمان التابعة لجهاز الاستثمار العماني، حيث يقدم الدعم للمؤسسات في تطوير نماذج التشغيل وتعزيز الكفاءة المؤسسية. يحمل درجة الماجستير في إدارة الموارد البشرية (إدارة وتطوير المواهب) مع مرتبة الشرف (امتياز) من جامعة لنكولن بالمملكة المتحدة، وهو عضو منتسب في CIPD، وحاصل على شهادة في منهجية اللين، وخريج برنامج القيادة الوطنية «اعتماد» تولى أدوارًا قيادية في قطاعات متعددة داخل سلطنة عُمان شملت الطاقة والمرافق، واللوجستيات وسلاسل الإمداد، والسياحة، والقطاعين المالي والتأميني. ويرتكز نهجه المهني على موازنة الأفراد والعمليات والتقنية لترسيخ الحوكمة والامتثال.
7	محسن ناجي محسن اليافعي	محسن بن ناجي بن محسن اليافعي يتمتع بخبرة تزيد عن 33 عامًا في شؤون البلاط السلطاني (1988-2021)، شغل خلالها عدة مناصب قيادية، من أبرزها مساعد مدير عام الشؤون المالية بصلالة، مساعد مدير عام مكتب الأمين العام بصلالة، مدير دائرة الشؤون الإدارية والمالية، مدير دائرة المتابعة، ونائب مدير دائرة الشؤون الإدارية والمالية. يتمتع بخبرة واسعة في الإدارة المالية والإدارية، ودعم اتخاذ القرار، والتخطيط، والمتابعة، وتعزيز كفاءة الأداء المؤسسي. حاصل على ماجستير إدارة أعمال (2014) وبكالوريوس إدارة أعمال (1988).
8	عبدالقادر احمد علوي الحداد	المهندس / عبدالقادر بن أحمد بن علوي الحداد حاصل على دبلوم عالي في الهندسة المدنية من جامعة هاتفلد بالمملكة المتحدة وماجستير إدارة أعمال من المملكة المتحدة عمل كمدير الشؤون الفنية للمياه ومدير عام المياه بمكتب وزير الدولة ومحافظ ظفار ونائب رئيس بلدية ظفار وشغل كذلك منصب والي ولاية مرباط في محافظة ظفار حتى تقاعده عام 2022م.
9	مصطفى عبد القادر سالم الغساني	الشيخ / مصطفى بن عبد القادر بن سالم الغساني حاصل على بكالوريوس إدارة أعمال من المعهد الخاص للدراسات العليا بتونس، عمل بوزارة الإعلام كمعد برامج تلفزيونية بخبرة امتدت إلى 26 عام، ويعمل حاليًا في مجال الأعمال الحرة وعضو مكرم بمجلس الدولة خلال الفترة السابعة من 2019م - 2023م، وهو عضو مجلس إدارة شركة ظفار للمطريات وعضو مجلس إدارة جامعة ظفار، وعضو مجلس إدارة جمعية الصداقة العمانية الصينية، وعضو في المجلس البلدي بمحافظة ظفار في الفترة الأولى من 2012م - 2016م.

Date: 25/03/2026

List of candidates for membership of the Board of Directors

FINANCIAL SERVICES SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experience and Qualification
1	عمر احمد عبدالله محفوظ الشيخ	Mr. Omar bin Ahmed bin Abdullah Mahfoodh Al-sheikh Mr. Omar bin Ahmed bin Abdullah Mahfoodh Al-Sheikh holds MBA from the University of Southern Colorado, United States of America. He also holds bachelor's degree of business administration from the same the university. Mr. Omar held the position of finance manager in Al-Shanfari & Co. from 2001 to 2013 and is currently serving as the Deputy CEO of Dhofar Insurance Company SAOG and is a Board Member of Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG., and a member of the Board of Directors of the Omani Insurance Association, and a member of the Board of Directors of Dhofar Gas Company, and a member of the Board of Directors of Oman Gulf Food Company
2	RAMEZ EL-AMOUDI	Mr. Ramez El Amoudi Mr. Ramez El-Amoudi holds a Bachelor's degree in Financial Commerce. He is a qualified Chartered Financial Analyst (CFA), Chartered Alternative Investments Analyst (CAIA) and a holder of the Professional Risk Manager (PRM) designation. He has over 22 years of experience, primarily in the GCC region in areas such as financial advisory, corporate finance, investment management, asset management, risk management and Mergers & Acquisitions. He has worked on multiple transactions involving nurturing, acquiring and divesting from businesses. He has served on the boards of many companies as Chairman / Vice Chairman / Director across industries including real estate, construction, healthcare, and investment.

3	عبدالله احمد بخيت الشنفري	Sheikh. Abdullah bin Ahmed Bakheet Al Shanfari He obtained a general diploma from UK in 1979 and an accounting diploma in 1981. He held various positions in the Ministry of Oil and Minerals during the period from 1973 to 1985 and worked as deputy financial controller at Oman Oil Refinery from 1985 to 1991. He is the chairman of Al-Haffa Al-Ahlia Co. board member of Dhofar University and board member and in charge of Salalah operations in Al-Shanfari Group of Companies as well as member of the Municipal Affairs Committee of the Wilayat of Salalah
4	عمر احمد سعيد الغريبي	Omar bin Ahmed bin Said Al-Gharibi Has over 37 years of experience within the Royal Court Affairs, during which he held progressively senior leadership positions culminating in Director of Administrative and Financial Affairs. He possesses solid expertise in financial and operational management and corporate governance, with a proven track record in strengthening internal controls and enhancing institutional efficiency. He contributes his experience to supporting strategic decision-making, managing risks, and achieving institutional sustainability.
5	صلاح عبدالله سلطان الشامسي	Mr. Salah bin Abdullah bin Sultan Al-Shamsi Mr. Salah Al Shamsi has over 28 years of experience in strategic leadership and management, with a strong track record in driving organizational transformation and operational excellence. He holds an MBA from the United Kingdom and a bachelor's degree in marketing from the USA. Currently, he serves as Head of Strategic Planning and Risk Management at Al Maha Petroleum leading cross-functional teams across strategy, risk management, and Fuel Station network development. His experience includes leading major development and investment projects, conducting feasibility studies, corporate restructuring, and delivering innovative business solutions. Education MBA, Business Administration, The University of Hull, UK BBA, Marketing, The University of Arkansas at Little Rock, USA
6	نوح عبد الحميد الزدجالي	Mr. Nooh bin Abdul Hameed bin Issa Al-Zadjali Is an organizational development professional with extensive experience in organizational design, corporate governance, project management, policy and procedure development, and quality management He currently serves as a Consultant / Management consultancy Services at TAKATUF Oman one of Oman Investment Authority entities, supporting organizations in enhancing operating models and effectiveness. He holds an MSc in Human Resource Management (Talent Management & Development) with Distinction from the University of Lincoln (UK). Nooh is a CIPD Associate, certified in Lean methodology, and a graduate of the National Leadership Program "Etimad" Throughout his career, Nooh has held leadership roles across multiple sectors in Oman, including power and utilities, logistics and supply chain, tourism, and finance and insurance. His professional approach focuses on aligning people, processes, and technology to strengthen governance, ensure compliance.

7	محسن ناجي محسن اليافعي	Mohsin bin Naji bin Mohsin Al-Yafai with over 33 years of experience at the Royal Court Affairs of Oman (1988–2021), during which he held several senior leadership positions, including Assistant Director General of Financial Affairs in Salalah, Assistant Director General of the Secretary General's Office in Salalah, Director of Administrative and Financial Affairs, Director of Follow-up, and Deputy Director of Administrative and Financial Affairs. He possesses extensive experience in financial and administrative management, decision support, planning, monitoring, and enhancing institutional performance efficiency. He holds a Master of Business Administration (2014) and a Bachelor of Business Administration (1988).
8	عبدالقادر احمد علوي الحداد	Eng. Abdul Qadir bin Ahmed Alawi Al-Haddad He holds a Higher Diploma in Civil Engineering from Hatfield University, UK, and an MBA from the United Kingdom. He worked as technical affairs director for water and director general of water at the Office of the Minister of State and Governor of Dhofar and Deputy Mayor of Dhofar Municipality and he is turned on as well the position of Governor of Mir bat in Dhofar Governorate until his retirement in 2022.
9	مصطفى عبدالقادر سالم الغساني	Sheikh. Mustafa bin Abdul Qadir Salim Al Ghassani He holds a Bachelor of Business Administration from the Institute for Higher Studies in Tunisia. He worked in the Ministry of Information as a television program author with an experience extended for 26 years. He is currently working in the field of entrepreneurship and an honored member of the State Council during the seventh period (2019 - 2023). He is the board member of Dhofar Beverage Co. and board member of Dhofar University. And Member of the Board of Directors of the Omani-Chinese Friendship Association. And member of the Municipal Council of Dhofar Governorate during the first term from 2012 to 2016



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.م) **mcd**